
Grundejerforeningen Bindeleddets Bestyrelsesmøde 
 

Referat af bestyrelsesmøde den 22/2-06 på Plantagevej 5 
 
Formand    Flemming Persson 
Næstformand  Flemming Palsøe Afbud 
Kasserer   Lasse Lang Sørensen 
Bestyrelsesmedlem   Vagn Olsen 
Bestyrelsesmedlem   Helle Højlund 
 
Dagsorden 
 
1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde 
Referat blev godkendt 
 

3. Formanden orientere 
Formandens punkter er på dagsorden 

        
4. Kassereren orientere 

Lasse fremlagde regnskab fra 2005, som blev gennemgået 
 

5. Kontrol af forsikringsdækning 
F. Palsø var syg så dette punkt står over til næste gang 
 

6. Legeplads sikkerhed 
Det gamle legestativ er blevet revet ned. Det store er ved at blive efterset for fejl og mangler. 
Der skal købes nye gynger til foråret (F. Persson), Der indhentes tilbud på nyt faldunderlag ved 
rutschebanen (F. Persson) 
  

7. Vej/stier orden, huller i asfalt 
Til foråret gennemgås veje og stier (F. Persson) 
 

8. ”Brandtomten” på Svingkærvej brev til kommunen 
Lasse har skrevet flere gange til kommunen. Men de svare ikke  
 

9. Containerordning 2006 
Der blev snakket om denne skulle droppes eller den skulle fungere på anden måde. Dette er med 
på generalforsamlingen  
 

10. Fest 2006 
Endelig dato for sommerfest blev sat til den 9/9-2006. Der er en OBS på tilmeldingen til 
Generalforsamlingen 
 

11. Nyhedsbrev en til to gange årligt til medlemmer 
Dette har der ikke været noget af, da vi nu har fået hjemmeside 



12. Hjemmeside 
Der er folk der går ind på hjemmesiden 
 

13. Net til mål 
Det blev besluttet af købe nye net til målene til foråret 
 

14. Planlægning af generalforsamling samt indkaldelse 
Datoen blev fastsat til den 26/3-06 kl. 11.00 i spejderhytten. F. Persson sørger for lokaler og 
gavekort, VO tager imod tilmeldinger og bestiller smørbrød. H.H køber øl og vand. Vi mødes 
alle den 26/3-06 kl.10.30 i spejderhytten 
 

15. Vestergårdvej  
Henrik Raarlund på Vestergårdsvej 12 har forespurt om grundejerforeningen har noget imod 
han bygger carport, da den kommer til at ligge 2,5 m fra offentligt skel.  
Det har bestyrelsen ikke noget imod. 
 

16. Snerydning 
Da vi har haft meget sne og snerydningen har været dårlig  klaret af Johs. Olsen, blev det 
beslutte at opsige ham efter denne sæson, og så få Torsten vores havemand i stedet. 
Aftalen med Torsten skal være at der er ryddet inden kl. 05.00 og kl. 15.00 
  

17. Næste møde 
Det aftales efter generalforsamlingen 
 

 
 
Ørslev den 22 februar 2006  
 


